
Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova, 
konaného dne 27.4.2020 

v sále STAVA, Plumlov č.p. 165 
 
 
Účast: pí Ambrožová, p. Borský, p. Hyndrich, pí Jančíková, p. Mgr. Jeřábek, pí MUDr. Jeřábková, p. Nezval, 
p. ing. Otruba, p. Piňos, DiS, p. Sušeň, p. ing. Svoboda, p. Vrána, p. Vymazal, p. ing. Zapletal, pí Mgr. Zelená 
Zapisovatelé: p. ing. Kocourek, pí Špačková 
Návrhová komise: p. Nezval, p. Piňos, DiS 
Ověřovatelé zápisu: p. ing. Otruba, p. Vymazal 
 
Program jednání: 
1) Zahájení, určení zapisovatele, jmenování ověřovatelů zápisu. 
2) Kontrola plnění usnesení uložených na minulých jednáních zastupitelstva města. 
3) Informace o činnosti finančního a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
4) Informace o investičních akcích Města Plumlov. 
5) Návrh rozpočtového opatření Města Plumlov č.3/2020. 
6) Diskuse. 
7) Závěr. 
 
 
K bodu 1: 
8.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova zahájila paní starostka G.Jančíková v pondělí 27.4.2020 cca v 
17.05 v sále STAVA, Plumlov č.p. 165. Přivítala přítomné, zmínila důvody, proč se dnešní jednání koná 
„mimořádně“ právě v těchto prostorech. Uvedla, že je přítomno všech 15 členů zastupitelstva tzn. dnešní 
jednání je usnášeníschopné. Do funkce zapisovatelů navrhla přítomným určit pana ing. F. Kocourka a paní 
J.Špačkovou, do návrhové komise doporučila jmenovat pana J.Nezvala a pana T.Piňose, DiS, 
za ověřovatele zápisu pana ing. M.Otrubu a pana J.Vymazala. Nikdo z přítomných neměl připomínky – 
jmenování zapisovatele, složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu a zapisovatele bylo odsouhlaseno. 
UZ-8/2020/1/1 – Zastupitelstvo Města Plumlova (dále jen „ZMP“) schválilo jmenování ing. F.Kocourka a pí 
J. Špačkové zapisovateli jednání 8 zasedání ZMP.   Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-8/2020/1/2 – ZMP schválilo složení návrhové komise: p. J.Nezval, p. T.Piňos, DiS. a za ověřovatele 
zápisu p. ing.M.Otruba a p. J.Vymazal.     Hlasování: 15 hlasů pro. 
Paní starostka seznámila přítomné s navrženým programem dnešního jednání zastupitelstva města. Ten 
byl členům zastupitelstva města rozeslán elektronickou poštou a současně vyvěšen na úředních deskách. 
Nezazněly žádné připomínky k navrženému programu, hlasováním byl program 8.zasedání Zastupitelstva 
Města Plumlova jednomyslně odsouhlasen. 
UZ-8/2020/1/3 – ZMP schválilo program 8. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova dne 27.4.2020. 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 2: 
Paní starostka provedla kontrolu plnění usnesení uložených na minulých zasedáních zastupitelstva města. 
Uvedla, že nejsou žádné nesplněné úkoly. Na minulém jednání zastupitelstva města bylo debatováno o 
úpravě provozu v Ohrozimské ulici v Plumlově. Tento požadavek byl předběžně projednán se zástupci 
Olomouckého kraje, uskuteční se další jednání, o jehož výsledku budou členové ZMP informováni. 
UZ-8/2020/2/1 – ZMP vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení přijatých na minulých zasedání ZMP. 
 
K bodu 3: 
Na dotaz paní G. Jančíkové potvrdili, jak pan A: Sušeň, předseda Finančního výboru Zastupitelstva Města 
Plumlova, tak i pan Mgr. L. Jeřábek, předseda Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Plumlova, že se od 
posledního zasedání zastupitelstva města neuskutečnilo žádné jednání těchto výborů. 
UZ-8/2020/3/1 – ZP vzalo na vědomí informaci o činnosti Finančního a Kontrolního výboru ZMP v minulém 
období. 
 
K bodu 4: 
Paní starostka informovala přítomné o probíhajících investičních akcích: 
a) cyklostezka – probíhají stavební práce, zhotovitel stavby (SPH stavby, s.r.o., Bystřice n.P.) postupuje 

dle harmonogramu, podařilo se nám získat dotaci Olomouckého kraje (2.500.000,- Kč), v květnu 2020 
by měla Obec Mostkovice odsouhlasit poskytnutí finančního daru na realizaci stavby ve výši 
2.000.000,- Kč, Město Prostějov nám na základě žádosti poskytne 500.000,- Kč, aktuálně se řeší 



změna technologie výstavby mostu (původně navržený je na místo „nedopravitelný“), „nový“ bude 
zhotoven na místě, měl by být i za nižší cenu, řešíme „změny“ i s poskytovatelem dotace, 

b) chodník Soběsuky– akce je z větší části stavebně dokončena, čeká se na zhotovení mostní 
konstrukce, zhotovitel EDMA Drnovice, s.r.o., kontrolní dny se konají „souběžně“ se stavbou 
cyklostezky, objednána je rovněž i nová autobusová zastávka, ta by měla být dodána cca za 5-6 
týdnů, zatím je na místě lavička, proběhne finanční vypořádání, objednávaly se nějaké dodatečné 
práce, které nebyly součástí projektu, ale měly by být i „ méněpráce“ za "nerealizované položky“, 

− pan ing. M.Otruba poukázal na „nezapravené propojení původního a nového chodníku“ u fy 
AGROP – paní starostka odpověděla, že stavba ještě nebyla převzata a bude požadováno 
odstranění této vady, 

c) oprava učeben v ZŠ + rekonstrukce WC-chlapci – proběhlo výběrové řízení na dodavatele stavebních 
prací (7 účastníků), nejlepší nabídku podala firma JAMASTAV MORAVIA a.s., Hvozd, ale nedošlo 
k podpisu smlouvy o dílo, a to z důvodu nesoučinnosti této společnosti, byla proto oslovena další firma 
v pořadí - QDS Group, a.s., Brno (druhá nejlevnější cenová nabídka – 5.430.961,57 Kč včetně DPH) 
se kterou bude uzavřena smlouva o dílo, probíhá výběr TDI, dokončuje se výběr dodavatele nábytku, 
oprava školy je financována z několika zdrojů (IROP, MMR…), 

− pan ing. M.Otruba zmínil, že opakovaně poukazuje na zapracování podmínky o složení bankovní 
jistiny od každého uchazeče u „větších“ veřejných zakázkách města do zadávací dokumentace, 
mohlo by se podobným problémům s „odstupováním“ firem předejít, 

d) „vysoký“ zámek – máme příslib dotace ve výši 700.000,- Kč z Programu záchrany architektonického 
dědictví ČR, dokončuje se výběr dodavatelské firmy, práce by měly probíhat v období 9-11/2020 a 
poté 2.etapa v roce 2021, prováděna bude sanace vlhkosti v baště – odstranění podkladních vrstev 
dlažby na terase, položení nové „skladby“, odstranění omítek, elektroosmóza…, 

e) hasičská cisterna – je podepsaná smlouva s firmou ZHT Group s.r.o., Hranice, dodavatel žádá o 
posunutí termínu dodání auta, protože jeho subdodavatel podvozku uzavřel provoz z důvodu 
epidemie koronaviru, automobil měl být předán v červnu 2020, s poskytovatelem je řešeno posunutí 
na říjen 2020, 

f) SFŽP byla registrována žádost na výstavbu splaškové kanalizace v Hamrech,  
g) měli bychom získat dotace z Olomouckého kraje na výstavbu 2.etapy kanalizace v ATC ŽRALOK 

Plumlov a na opravu sochy sv.Petra z Alcantery (před zámkem), 
h) doposud nemáme vyhodnocení žádosti v dotačním programu Ministerstva pro místní rozvoj na dětské 

hřiště v Hamrech… 
UZ-8/2020/4/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o probíhajících a připravovaných investičních akcích 
Města Plumlov. 
 
K bodu 5: 
Členům zastupitelstva Města byl v rámci podkladových materiálů rozeslán návrh rozpočtového opatření 
Města Plumlov č.3/2020. Na straně výdajů jsou zapojeny finanční prostředky z rezerv na úhradu faktur na 
cyklostezce (3.000.000,- Kč) resp. při výstavbě chodníku (1.000.000,- Kč). V souvislosti s epidemií 
koronaviru je potřebné navýšit finanční prostředky v rozpočtu na „krizové stavy“, doplněna byla částka na 
financování „revitalizace“ víceúčelového hřiště za MŠ. Doplňující komentář přidala paní účetní 
R.Vykydalová. Nezazněly žádné dotazy, ani připomínky k předloženému návrhu rozpočtového opatření 
č.3/2020. 
UZ-8/2020/5/1 – ZMP schválilo rozpočtové opatření Města Plumlov č. 3/2020 (příloha č.1). 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 6: 
Předposledním bodem dnešního zasedání Zastupitelstva Města Plumlova byla diskuse, v níž zaznělo: 
a) paní Jančíková – informovala členy zastupitelstva o „havarijním stavu“ topného systému v kulturním 

domě v Žárovicích, reálně „hrozí“, že se zde v příštím sezoně nebudou moci konat žádné akce, aby se 
tak nestalo, chtěli by členové rady města zadat zpracování projektu (předpokládané náklady cca 
60.000,- Kč), odhadovaná rekonstrukce topení by pak měla stát okolo 400-500.000,- Kč, finanční 
prostředky by se asi musely čerpat z budoucího úvěru, který bude řešen pro další probíhající 
investiční akce, pan ing. A. Zapletal požádal, aby o tomto problému bylo debatováno na příští 
pracovní poradě členů zastupitelstva města, 

b) pan Indra měl 3 otázky: 

− ptal se, proč je nové zastávka v Soběsukách umístěna před zatáčkou a není mimo komunikaci – 
paní starostka mu odpověděla, že to bylo podmínkou dopravního inspektorátu POLICIE ČR při 
přípravě projektu, 

− dotazoval se na důvody pokácení lípy před bývalou školou v Soběsukách – odpověděla mu paní G. 



Jančíková a pan M. Hyndrich – byl zpracován odborný posudek, který kácení doporučil, její kořeny 
poškozovaly nový i původní chodník a byl rovněž požadavek ze strany E.ONu na její skácení, 

− poukázal na „nefunkční“ přípojku kanalizace resp. části kanalizační stoky před jejich rodinným 
domem (na konci Žárovic) – bude podle slov vedení města a pana ing. A. Zapletala řešeno v rámci 
reklamace s dodavatelskou firmou, 

c) paní Indrová – vyjádřila pochybnosti nad uvažovaným umístěním záchytných parkovišť v návrhu 
nového územního plánu, chtěli jsme je podle slov paní starostky vybudovat na pozemcích ve 
vlastnictví Města Plumlov, v této souvislosti řekla paní Jančíková, že se mělo v průběhu dubna 
uskutečnit společné jednání nad návrhem nového územního plánu, to se však nekonalo, mělo by se 
uskutečnit v náhradním termínu, 

d) paní Indrová – chtěla vědět, zda pokračuje příprava realizace polní cesty mezi obcemi Žárovice a 
Krumsín, řešené v rámci pozemkových úprav – pan místostarosta J. Nezval řekl, že E.ON připravuje 
uložení trasy elektrického vedení do země, při čemž by měla být komunikace obnovena, 

e) pan ing.Otruba – požádal o poskytnutí vyúčtování jednotlivých středisek Klubového zařízení Plumlov, 
p.o. za uplynulý rok. 

Nikdo z přítomných se už do diskuse s dalším příspěvkem, proto byla paní starostkou ukončena. 
 
K bodu 7: 
Paní starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním jednání, řekla, že předpokládá konání dalšího 
zasedání v květnu 2020. 8. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova ukončila cca v 17.40, následovala 
valná hromada VAKu svazku obcí Plumlov-Vícov. 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
  ………………………………….    ………………………………... 
         ing. Marek Otruba                Josef Vymazal 
 
 
 
 
 
 
 
  ……………………………………   ………………………………. 
           Martin Hyndrich              Gabriela Jančíková 
         místostarosta města               starostka města 


